
Stonoteniskom savezu Srbije, Stahinjića Bana 73a, 11000 Beograd 

Predsedniku, Generalnom sekretaru, Izvršnom i Nadzornom odboru STSS 

 

 

Klubovi i njihovi zastupnici, kao punopravni članovi (delegati) Stonoteniskog saveza Srbije, a na 

osnovu odredbe člana 55. stav 5. Zakona o sportu i odredbe člana 34. Statuta Stonoteniskog saveza 

Srbije podnose  

 

ZAHTEV ZA SAZIVANJE VANREDNE SEDNICE SKUPŠTINE STONOTENISKOG 

SAVEZA SRBIJE SA SLEDEĆIM DNEVNIM REDOM 
 

1. Razrešenje Predsednika Stonoteniskog saveza Srbije. 

2. Imenovanje vd. Zastupnika Stonoteniskog saveza Srbije koji je dužan da u najkraćem roku 

zakaže izbornu Skupštinu Stonoteniskog saveza Srbije.  

 

 

Ovaj zahtev se podnosi uz sledeće obrazloženje: 

 

Predsednik Stonoteniskog saveza Srbije Ilija Lupulesku, vrlo brzo od momenta stupanja na 

dužnost, počeo je da rukovodi savezom suprotno izbornom planu i programu. Gospodin Lupulesku 

ne samo što ne ispunjava obaveze zbog čega je izabran, već upravo iz razloga koji su opozit svega 

onoga što je u izbornoj trci predstavio kao plan za oporavak srpskog stonog tenisa, kao sporta od 

nacionalnog interesa, dodatno narušava ionako poljuljani ugled saveza.  

 

Pre svega, gospodin Lupulesku je uveo plaćanje taksi za registraciju igrača, čime je doprineo 

da mnogi klubovi otkažu učešće u ligama, pored već brojnih poteškoća sa kojima se susreću u toku 

takmičenja. Prvi put, od kada postoji stonoteniski savez, gospodin Lupulesku je uveo praksu da 

novac za registraciju uplaćuju fizička lica, igrači, treneri, sudije, pa čak i roditelji mladih takmičara. 

Najveći deo tog novca preusmerava se na račun Veteranskog saveza Srbije čiji je predsednik 

istovremeno i član Izvršnog odbora, koga je upravo Lupulesku imenovao, mimo Skupštine.  

 

Još jedan presedan je uvođenje “kaznenih taksi“ kada je klub prinuđen da promeni termin 

odigravanja utakmice Superlige, jer nema salu na raspolaganju ili je u pitanju neka vanredna 

okolnost, što nikada pre u istoriji stonoteniskog sporta nije postojalo. Takođe, gospodin Lupulesku 

je uticao i na promenu sistema takmičenja po kome se drastično smanjuje broj klubova učesnika u 

Super i Prvim ligama, pošto ispadaju čak polovina klubova, čemu su se klubovi unapred javno 

protivili i pismeno se izrazili protiv toga, jer se tako direktno utiče na smanjivanje finansiranja od 

lokalnih samouprava.  

 

Dalje, gospodin Lupulesku, bez zvaničnih odluka Izvršnog odbora, organa koji je birala 

Skupština, jednostrano smenjuje članove tog tela, čime uvodi razdor u Stonoteniskom savezu i 

doprinosi nepopularnoj praksi da se odluke donose na osnovu zakulisnih radnji i bez odgovarajućih 

argumenata, a čije odluke su motivisane očigledno ličnom sujetom i nepromišljenošću. 

 

 Najveće nepoverenje klubova izazvano je klasičnim primerom nepotizma u sportu pošto je 

„stručno-organizacionu komisiju“ (koja kao takva, sa takvim imenom i ne postoji u Statutu), a koju 

je on imenovao, navodio na kršenje procedure oko konkursa za izbor trenera nacionalnih selekcija, 

imajući u vidu da je pomenuta komisija izbegla bodovanje kandidata, što je izričito propisano u 

tekstu konkursa objavljenom na sajtu saveza, dok je Generani sekretar pokušao da svojim lobiranjem 

utiče da se glasa za kandidata koji ne poseduje dozvolu za rad i diplomu iz oblasti sporta, što je 

apsolutno nedopustivo i narušava svaki kredibilitet prilikom samog izbora, kao što narušava i 



funkciju generalnog sekretara uopšte. Takođe, Izvršni odbor je prilikom zaprimanja dokumentacije 

po tom konkursu, radio u jednom sastavu, dok je prilikom glasanja, jednostranim potezima 

smenjivanja članova Izvršnog odbora od strane gospodina Lupuleskua, svoje dužnosti obavljao u 

drugom sastavu čime se izražava osnovana sumnja na postojanje zloupotrebe službenog položaja i 

vršenja uticaja na ishod glasanja, prilikom čega je rođeni brat Ilije Lupuleskua, Nikolae Lupulesku, 

dobio prednost u odnosu na ostale kandidate.  

  

Novoimenovani član Izvršnog odbora (izabran nakon samovolje sadašnjeg predsednika i 

njegovog nezakonitog i neosnovanog razrešenja dotadašnjeg člana IO), istovremeno je izabran i za 

rukovodioca Super i Prve lige, što predstavlja sukob interesa jer je IO prema Statutu drugostepeni 

organ u žalbenim postupcima u STSS, a takođe je i aktivni igrač Superlige što je trostruki sukob. 

 

Uprkos opštepoznatim činjenicama da se Savez nalazi u teškoj materijalnoj situaciji, često u 

nemogućnosti da servisira redovne obaveze, gospodin Lupulesku je, bez odluke Izvršnog odbora, 

odlučio da poveća zaradu Generalnom sekretaru saveza koji je istovremeno i finansijski 

nalogodavac saveza, u iznosu tri puta većem nego što je prosečna plata u Srbiji. 

 

U obrazloženju za potrebu održavanja vanredne sednice, ističemo i to da je Ilija Lupulesku, u 

ime saveza, osnovao preduzeće, bez odluke Skupštine, pod nazivom Events STSS doo, koje godinu 

dana unapred naplaćuje kotizacije za Evropsko veteransko prvenstvo 2025, iako je organizator tog 

takmičenja Stonoteniski savez Srbije pri čemu bi Nadzorni odbor, a koji je izabran od strane 

klubova na Skupštini, mogao da ima uvid i da vrši kontrolu naplaćenih kotizacija i trošenje tog 

novca, što je osnivanjem preduzeća izbegnuto.  

 

Ovde moramo da napomenemo i ukažemo na još jednu situaciju koja govori u prilog 

nepotizmu i činjenicama da sadašnje rukovodstvo saveza smatra Savez svojim privatnim 

preduzećem, jeste i to da je usluga osnivanja ovog privrednog društva plaćena, sredstvima saveza, 

advokatu Manueli Milićević, koja je uzgred supruga generalnog sekretara saveza. Dakle, umesto da 

svojom dobrobiti pomogne radu saveza, generalni sekretar se trudio da sredstvima saveza zadovolji 

finansijske potrebe i sopstvene supruge. 

 

Gospodin Lupulesku, osim što je zastupnik pomenutog preduzeća, on je i njegov direktor, te 

je kao takav nedavno, mimo tendera, iz inostranstva uvezao stonotenisku opremu, vršenjem isplata 

sa računa tog preduzeća, a koja sredstva su stečena od uplata kotizacija za Evropsko veteransko 

prvenstvo čiji je, ponavljamo organizator savez, iako se radi o namenskim sredstvima predviđenim 

da budu korišćena za organizaciju pomenutog prvenstva veterana. Pri tome, kupljena oprema se 

koristila za neko potpuno drugo takmičenje, gde je opet Ilija Lupulesku direktor.  

 

Po najnovijim saznanjima, a na veliko iznenađenje stonoteniske javnosti, promenjen je i 

direktor Evropskog veteranskog prvenstva koja je bila poverena uspešnom menadžeru iz sastava 

klubova i članova Skupštine STSS, a čiju funkciju je sada preuzeo opet Ilija Lupulesku što je takav 

višestruki sukob interesa kakav nije viđen u stonoteniskom sportu. 

 

Za kraj, ono što je najpogubnije po stonoteniski sport, a što se nedavno dogodilo, jeste da je 

kolega Ilije Lupuleskua iz Izvršnog odbora, fizički nasrnuo i dva puta fizički napao (ošamario) 

igrača Prve lige, nekadašnjeg reprezentativca, usred turnira, javno pred svim takmičarima i pred 

decom, što je evidentirano i u izveštaju policije, dok se pred Disciplinskim sudijom STSS nalazi još 

nekoliko prijava za vređanje i klevetu i nanošenje štetnih posledica po sport od strane lica koje je 

upravo Ilija Lupulesku imenovao u organima saveza.  

 

 



Takođe, postoji i osnovana sumnja da je utakmica Prve lige Srbije za žene lažirana 

filsifikovanjem zapisnika pošto su dve ekipe, po rasporedu trebali utakmicu da odigraju u Novom 

Sadu, na terenu jednog od klubova. Delegirani sudija se pojavio na toj utakmici, ali nije zatekao 

ekipe gde je predsednik jednog kluba ujedno i predsednik „stručno-organizacione komisije“, upravo 

one komisije koja nije vršila bodovanje konkursa za trenere, dok je predsednik druge ekipe upravo 

onaj član Izvršnog odbora STSS koji je fizički nasrnuo na igrača na takmičenju. Navodno je 

utakmica između ta dva tima odigrana na neutralnom terenu, van sedišta oba kluba, a mimo 

saznanja rukovodioca takmičenja, a na osnovu dozvole Generalnog sekretara STSS, prvog 

operativca predsednika saveza. 

 

Treba da se istakne i to da ne postoji saradnja sa regionalnim stonoteniskim savezima kao što 

su Stonoteniski savez Vojvodine, Stonoteniski savez klubova centralnog regiona, Beogradski 

stonoteniski savez ili Stonoteniski savez Kosova i Metohije što je takođe istaknuto u planu i 

programu Ilije Lupuleskua, još jedna od stavki koja je lažirana prilikom izbornog programa čime su 

glasači - klubovi, dovedeni u zabludu.  

 

Kako predsednik STSS Ilija Lupulesku više vremena boravi u inostranstvu, u Americi, čiji je 

državljanin, nego u Srbiji gde je zakonski zastupnik nacionalnog granskog saveza, a nemamo 

saznanja da je ikada posetio bilo koji klub od svog imenovanja za predsednika i time planirao aktivnosti 

koje bi promovisale stonoteniski sport u mestima po Srbiji, što je takođe obećao, smatramo da se 

funkcionisanje Stonoteniskog sveza Srbije dovodi u veliku opasnost po njegov opstanak, kako same 

organizacije, tako i stonoteniskih klubova, kao njegovih članova, te zbog svega navedenog da treba 

da bude hitno razrešen dužnosti na vanrednoj skupštini.  

 

 

Ako nadležni organ Stonoteniskog saveza Srbije ne sazove sednicu u roku utvrđenom 

Statutom i Zakonom, ovlašćujemo Marka Jevtovića iz Beograda da sednicu sazove u naše ime, 

u svemu saglasno statutu STSS i Zakonu o sportu. 

 

 

 

 

 

Datum 18.11.2024. 

                                                                                          _____________________ 

potpis zastupnika 

 

KLUB: ___________________________                

 

                   mp                        


